
Ці ўсё гатова для правядзення
УНС? Лукашэнка сабраў нараду
па  падрыхтоўцы  форуму  і
паставіў задачы

Правесці VI Усебеларускі народны сход трэба на самым высокім
узроўні.  Аб  гэтым  Прэзідэнт  Беларусі  Аляксандр  Лукашэнка
заявіў на нарадзе па пытаннях падрыхтоўкі і правядзення УНС,
перадае карэспандэнт БЕЛТА.
Кіраўнік  дзяржавы  звярнуў  увагу,  што  да  правядзення  УНС
застаецца зусім няшмат часу. “Цікавасць да форуму вялікая, што
накладае асаблівую адказнасць. Гэта важнейшая падзея ў жыцці
краіны, і мы абавязаны правесці на самым высокім узроўні”, –
падкрэсліў Аляксандр Лукашэнка.

Для абмеркавання падрыхтоўкі і правядзення форуму на нараду з
кіраўніком  дзяржавы  запрошаны  прэм’ер-міністр  Раман
Галоўчанка, старшыні Савета Рэспублікі і Палаты прадстаўнікоў
Нацыянальнага сходу Наталля Качанава і Уладзімір Андрэйчанка,
кіраўнік  Адміністрацыі  Прэзідэнта  Ігар  Сергяенка,
дзяржсакратар  Савета  бяспекі  Аляксандр  Вальфовіч,  кіраўнік
спраў  Прэзідэнта  Віктар  Шэйман,  старшыня  Мінгарвыканкама
Уладзімір  Кухараў  і  дырэктар  Беларускага  інстытута
стратэгічных  даследаванняў  Алег  Макараў.
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